

ဖောက်ပြန်ခြင်းအန္တရာယ် ကုသနည်းများ

The Remedies to The Danger of Backsliding

စွဲမက်ဖွယ်ကောင်းပြီး အပေးအယူနဲ့ပြည့်နှက်နေသော ကမ္ဘာကြီးတွင်နေထိုင်ခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏နေ့စဉ်အသက်တာ ရုန်းကန်လှုပ်ရှားရာတွင် တကယ့်အန္တရာယ်များထဲမှတစ်ခုမှာ ဖောက်ပြန်ခြင်း သို့မဟုတ် ဝိညာဉ်ရေးကျဆင်းခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ကိုယ်တော်၏ နှုတ်ကပတ်တော်နှင့် ကိုယ်တော်၏လူတို့ကို မေတ္တာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ သတိပေးချက်သည် နှေးကွေးလှသည်။ ၎င်းသည် လောကကို ပြိုင်ဆိုင်သော ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ အသက်တာ ဂရုစိုက်မှုနှင့် ဝိညာဉ်ရေးရာများကို စိတ်ဝင်စားမှု ဆုံးရှုံးခြင်းကြောင့် ဖြစ်တတ်သည်။ နှုတ်ကပတ်တော် သို့မဟုတ် မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်းအတွက် စိတ်ဝင်စားခြင်း သို့မဟုတ် ဆာလောင်ခြင်း မရှိခြင်း၊ ဆုတောင်းခြင်း သို့မဟုတ် ဝတ်ပြုခြင်း၊ အပြစ်ကို မတွန်းလှန်ခြင်းသည် အပူမဟုတ် အအေးမဟုတ် နွေးရုံသာရှိသောနှလုံး၏ လက္ခဏာများဖြစ်ပြီး နောင်တွင် ဖောက်ပြန်ခြင်းဖြစ်နိုင်သည်။ လူတစ်ဦးသည် အသင်းတော်၌ သခင်ဘုရားကို ဝတ်ပြုနိုင်ပြီး တစ်ချိန်တည်းတွင် ဖောက်ပြန်နိုင်သည်။

ဖောက်ပြန်ခြင်းသည် သမ္မာကျမ်းစာတစ်အုပ်လုံးတွင် သတိပေးသော အပြစ်ဖြစ်သည်။

ဟောရှေနှင့် ယေရမိကဲ့သို့သော ပရောဖက်များသည် ဖောက်ပြန်နေသောလူမျိုးတစ်ရပ်လုံးကို သတိပေးဆုံးမရန် ဘုရားသခင်ခေါ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။

လူတို့၏အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ ဝမ်းနည်းဖွယ်ပေါ်လွင်ချက်မှာ ဤသို့ဖြစ်သည်- “ငါ၏လူတို့သည် ငါ့ထံမှဖောက်ပြန်ခြင်းကို ခံရကြပြီ။” (ဟော ၁၁:၇; ၁၃:၉; ၄:၆; ၅:၅; ၇:၈; ၉:၁၁)။ အသင်းဝင်များသည် ဖောက်ပြန်ကာ လောကီတရားနှင့် အပြစ်ထဲသို့ ချော်လဲသွားသောကြောင့် ယနေ့တွင် အသင်းတော်များစွာသည် ဝမ်းနည်းဖွယ်ကောင်းသည့်အချက်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လောက၏ဆွဲဆောင်မှု၊ စည်းစိမ်ဥစ္စာများ၏ ဆွဲဆောင်မှုနှင့် လောကီပျော်ရွှင်မှုများနှင့် ဖြားယောင်းသွေးဆောင်မှုများကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးခန်း၌သာမက ဘုရားကျောင်းအတွင်း၌ပင် နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ကျွန်ုပ်တို့ရှေ့မှောက်တွင် ဖြစ်ပါသည်။ ခရစ်ယာန်များသည် သတိမထားမိပါက၊ ဖြည်းဖြည်းချင်း လောကနှင့် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်လာမည်ဖြစ်ပြီး၊ ဝိညာဉ်ရေးအရ ဒေါသဖြစ်ခြင်း၊ မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်း၊ ဝတ်ပြုခြင်း၊ ဆုတောင်းခြင်းနှင့် နှုတ်ကပတ်တော်တို့ကို တောင့်တခြင်းသို့ ဖြည်းညှင်းစွာ ပျောက်ကွယ်သွားလိမ့်မည်။ မိမိကိုယ်ကို

ဗဟိုပြုသော ခံစားမှုနှင့် အတ္တဆန်သော ရည်မှန်းချက်သည် ဝိညာဉ်ရေးလှုပ်ရှားမှု ပြုလဲခြင်းနှင့် မေ့ပျောက်ခြင်းအဖြစ်သို့ တွန်းပို့သည်။ အကြောင်းရင်းကို ဟောရှေ့က “ငါ၏လူတို့သည် ပညာမရှိသောကြောင့် ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်ကြ၏” ဟုဆိုသည် (ဟော. ၄:၆)။

နှုတ်ကပတ်တော်အား မသိနားမလည်ခြင်း၊ ဝိညာဉ်ရေးရာများကို မှိုင်းတိုက်ခြင်းနှင့် လောကီအရာ များကို ကြည်ညိုလေးစားခြင်းဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင်လည်း ခရစ်ယာန်များ အတွက် ဖောက်ပြန်ခြင်း၏ အဓိကအကြောင်းရင်းပင်နိုင်သည်။ ဤကဲ့သို့ဖြစ်လျှင် အရေးပေါ် ဝိညာဉ် ရေးရောဂါ ကုစားနည်းမှာ အဘယ်နည်း?။ ဝိညာဉ်ရေးဖြေဆေး သို့မဟုတ် သခင်ထံမှ အကူအညီတစ်ခုခုရှိပါသလား။ ဖောက်ပြန်သောရောဂါကို ကုသရန်အတွက် panacea အဖြစ် အလိုအပ်ဆုံးသော အချက်(၄)ချက် ရှိပါသည်။ ဤ(၄)ချက်ကို အောက်တွင် အတိုချုံးပြီး ဖော်ပြထားပါသည်။

- ပထမဦးစွာ၊ ဖောက်ပြန်ခြင်းကို ကုစားကာကွယ်ရန် ပထမခြေလှမ်းသည် လျှို့ဝှက်သီးသန့် ဆုတောင်းခြင်းဖြစ်သည် (၂ ရာ ၇:၁၄)။ ၎င်းသည် စစ်မှန်သောဧဝံဂေလိတရား ဆိုင်ရာနောင်တ၏နှလုံးသားမှ ပေါက်ဖွားလာသည်။ လုကာ 15:18 သည် “ငါသည် ငါ့အဘထံသို့ သွားပါမည်” ဟုဆိုသည်။ Louis Berkhof ၏အဆိုအရ ၎င်းတွင် စေတနာ၊ ဉာဏ်နှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ ကဏ္ဍတစ်ခု ပါဝင်သည်။ ဆုတောင်းခြင်းဖြင့်၊ သင်၏အကြံဉာဏ်ကို သခင်ဘုရားထံ အပ်နှံပြီး သင့်အား ခွင့်လွှတ်ပြီး မိတ်သဟာယနှင့် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံခြင်းသို့ ပြန်လည်ထူထောင်ရန် ကိုယ်တော်ထံ တောင်းလျှောက်ပါ။ J. R. Beeke က “နောင်တရခြင်းတွင် အနည်းဆုံး အဆင့်ငါးဆင့်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ခွဲခြားနိုင်သည်- (၁) ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်ကို ရှာဖွေခြင်း၊ (၂) အပြစ်အတွက် ဝမ်းနည်းပူဆွေးခြင်း၊ (၃) အပြစ်မှ လွတ်မြောက်ခြင်း (၄) အပြစ်တောင်းဆိုသော ပြစ်ဒဏ်အောက်တွင် ဦးညွှတ်ခြင်းတို့ကို ခွဲခြားနိုင်ပါသည်။ စစ်မှန်သောဧဝံဂေလိတရားဆိုင်ရာနောင်တသည် အပြစ်ကိုစွန့်ပယ်ခြင်း (ဂရိဘာသာအားဖြင့် မက်တာနီအို၏ အဓိပါယ်မှာ စိတ်ပြောင်းလဲခြင်းကို ဆိုလိုသည်) နှင့် အပြစ်ကိုဝန်ခံပြီး ဘုရားသခင်ထံလှည့်ကာ နောက်တစ်ကြိမ်ထပ်မလုပ်တော့ခြင်းတို့ (တမန်တော် 26:20; ယေဇ. ၁၄:၆) ပါဝင်သည်။
- ဒုတိယအချက်မှာ ယုံကြည်သူသည် ကျေးဇူးတော်ကို အကြွင်းမဲ့ အသုံးချရမည် (မာလ ၃:၁၆၊ ဟေဗြဲ ၁၀:၂၄-၂၅)။ ဆိုလိုသည်မှာ အသင်းတော်ဝတ်ပြုခြင်း၊ ပွဲတော်မင်္ဂလာ သုံးဆောင်ခြင်း၊ နှုတ်ကပတ်တော်နားထောင်ခြင်း၊ ကျမ်းစာလေ့လာခြင်းနှင့် စုပေါင်းဆုတောင်းခြင်းတို့ကို ဆိုလိုသည်။ ဘုရားဝတ်ပြုခြင်း၊ ယုံကြည်ခြင်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့် သန့်ရှင်းခြင်းသို့ နှိုးဆော်ရန် ခရစ်ယာန်မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်းနှင့်

ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းနည်းလမ်းများတွင် တန်ခိုးပါရှိပြီး ယုံကြည်သူသည် ယုံကြည်ခြင်း၌ ကြီးထွားလာမည့် ဤကောင်းချီးမင်္ဂလာအခွင့်အရေးများကို ရရှိရန် ဖြစ်သည်။

- တတိယချက်အနေနှင့်၊ တိတ်ဆိတ်ငြိမ်သက်သောအချိန်တွင် သမ္မာကျမ်းစာဖတ်ရှုခြင်းနှင့် ဆုတောင်းခြင်းတို့ကို နေ့စဉ်ပြုလုပ်ပါ။ သခင်ဘုရားအား ကျွန်ုပ်တို့၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ ဆည်းကပ်ခြင်းသည် ဝိညာဉ်ရေးဆိုင်ရာ အမှတ်အသားဖြစ်သည်။ ဆုတောင်းခြင်း၊ သင်၏အပြစ်များကို ဝန်ချခြင်း၊ သူတစ်ပါးအတွက် ဆုတောင်းခြင်း၊ ချီးမွမ်းခြင်း၊ ကိုးကွယ်ဆည်းကပ်ခြင်းတို့တွင် တန်ဖိုးရှိလှသော အချိန်များကို အသုံးပြုသလား။ သင့်၌ စနစ်တကျ ကျမ်းစာဖတ်ရှုခြင်းအစီအစဉ်ရှိပါသလား။ သင်၏နေ့စဉ်အသက်တာတွင် ကျမ်းစာမူများကို ကျင့်သုံးရန် ကြိုးစားနေပါသလား။ ဒါက သင့်ကို ဖောက်ပြန်ခြင်းမှ ကာကွယ်ပေးပါလိမ့်မည်။ ဘုရားရှိခိုးခြင်း၊ သန့်ရှင်းခြင်းအသက်တာနှင့် ခရစ်ယာန်ဘာသာ တရားကိုင်းရှိုင်းခြင်း၌ ကြီးပြင်းလာရန် စည်းကမ်းရှိပြီး ဆုံးဖြတ်ချက်ထားရန် လိုအပ်သည်။ ဘုရားသခင်ကို တောင့်တခြင်းနှင့် အပြစ်ဟူသမျှ မုန်းတီးခြင်းသည် သင့်အား အမြဲမပြတ် သွေးဆောင်မှုများမှ ကင်းဝေးစေမည် ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်ကို ကြောက်ရွံ့မှုနှင့် (၂ ကော. ၇:၁) ကိုယ်တော်အတွက် တာဝန်ခံမှုသဘော မွေးမြူပါ (၂ ကော. ၅:၁၀)။
- နောက်ဆုံးအချက်မှာ၊ အမှုတော်နှင့် အသင်းတော်တွင် ပါဝင်ခြင်းဖြစ်သည် (၁ ပေ ၄:၁၀-၁၁)။ ပါဝင်ပတ်သက်မှုသည် ကတိကဝတ်ကို ဖြစ်စေသည်။ Young Adults Fellowship၊ Youth Fellowship၊ Neighborhood Bible Class၊ တနင်္ဂနွေကျောင်း၊ အင်္ဂါနေ့ည ဆုတောင်းအစည်းအဝေး၊ ဝတ်ပြုရေးနှင့် ဘုရားကျောင်းသို့လာရန် သင့်ကိုယ်သင် ပြုပြင်ပါ။ လောကဩဇာလွှမ်းမိုးမှုကို သင်ဘယ်လိုတိုက်ဖျက်နိုင်မလဲ။ ခရစ်ယာန်အပေါင်းအသင်းနှင့် မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်း၌မူကား၊ အခြားသူများထံ ဧဝံဂေလိတရား ဆောင်ကြဉ်းရန်၊ အချင်းချင်း ဆုတောင်းရန်၊ အခြားယုံကြည်သူများ၏ ယုံကြည်ခြင်းကို အားပေးခိုင်ခံ့စေရန် နှင့် အမှုတော်တွင် ပါဝင်ရန် သတိရှိရှိ အားထုတ်ပါ။ သင့်ဘဝတွင် သခင်ဘုရားကို ဦးထိပ်ထားကာ ဓမ္မအမှုတွင် သင်၏အချိန်၊ ပါရမီ၊ ဘဏ္ဍာတို့ဖြင့် ဂုဏ်တင်မည်ဆိုပါက ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဖောက်ပြန်ခြင်းအား တားဆီးရန် သေချာသောစစ်ဆေးချက်ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်၏အသွေးတော်၌ ဖောက်ပြန်သောအပြစ်သားများ အတွက် ဂိလဒ်၏ ဗာလစံစေးတစ်ခုရှိသည်။ အပြစ်ရှိသော အနက်ရောင် သတ္တဝါများအတွက်၊ အနီရောင်သောသွေး၌ ကျေနပ်အားရမှုနှင့် ဝတ်လုံဖြူတော် ဖြောင့်မတ်ခြင်း ရရှိနိုင်သည် (ရော. ၅:၈-၁၁)။

ဤဝိညာဉ်ရေးကျဆင်းမှုကို မည်သို့စစ်ဆေးနိုင်မည်နည်း။ အကျဉ်းချုပ်အားဖြင့်ဆိုရသော် အောက်ပါအချက်များ အကြံပြုထားပါသည်။

ဝိညာဉ်ရေး၌ဖောက်ပြန်ခြင်းကို ကာကွယ်ရန် လမ်းညွှန်ချက်များ

1. စစ်မှန်သောဘာသာတရား၏ သဘောသဘာဝနှင့် အကြောင်းရင်းများကို ကောင်းစွာနားလည်ပါ (သင့်ကျမ်းစာကို သိပြီး နာခံပါ)။
2. သင့်စိတ်နှလုံးထဲ၌ မြင့်မြတ်သော အမှန်တရားတိုင်းကို ရယူပြီး အားလုံးကို သန့်ရှင်းသော မေတ္တာနှင့် ကျင့်စဉ်အဖြစ် သိမြင်ပါ။
3. အပြစ်ကို သတိပြု၍ ဖြည်းညှင်း သိမ်မွေ့စွာ ကွယ်ပျောက်ခြင်းကို သတိပြုလော့ (ယောရှု ၂၃:၁၁)။
4. သူတို့သည် သင်တို့ကို လှည့်ဖြားစေမည့် လောကီအပေါင်းအဖော်များမဟုတ်၊ ဘုရားတရားနှင့် ရောနှောနေသော အပေါင်းအသင်းများကို သတိပြုပါ (၁ကော ၁၅:၃၃)။
5. မာန၏ဒုစရိုက်ကို အထူးသတိထားပါ။
6. လောကီအရာက ဘုရားသခင်ထံမှ သင်၏စိတ်နှလုံးကို ခိုးယူမည်မဟုတ်အကြောင်း သတိထားပါ။ (မ ၆:၂၁)။
7. တင်းကြပ်သော ဆုံးမပဲ့ပြင်မှုနှင့် အာရုံကို ထိန်းချုပ်ပါ (၁ယော ၂:၁၅-၁၆)။
8. စုံစမ်းနှောင့်ယှက်မှုများ နှင့် အပြစ်ပြုခြင်းဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးအားလုံးကို တတ်နိုင်သမျှ ဝေးဝေးရှောင်ပါ (Gen. 39:9 ယောသပ်ကို သတိရပါ)။
9. သင်၏ဖောက်ပြန်ခြင်း၏အစကို အသေးအမွှားကိစ္စမဖြစ်စေနှင့် (သု. ၂၈:၁၃)။ သင်၏အပြစ်များကို နေ့တိုင်းဝန်ခံပြီး နောင်တရပါ။
- ၁၀။ ဆုတောင်းပြီး သမ္မာကျမ်းစာကိုဖတ်ကာ နေ့စဉ်သွေးဆောင်မှုနှင့် စမ်းသပ်မှုများအတွက် ခွန်အားတောင်းခံပါ (ဆာ ၁၁၉:၁၀၅)။
- ၁၁။ အပြစ်၏ကြီးမားသောအကျိုးဆက်များနှင့် စိတ်အားထက်သန်မှုဖြင့် ဘုရားသခင်နှင့် မိတ်သဟာယ ဆုံးရှုံးခြင်းတို့ကို သတိရပါ။ (ဟေရှာ ၅၉:၁-၂)။
12. ကျွန်ုပ်တို့နောင်တရပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ဆိုးယုတ်သောလမ်းများကို ရိုးရိုးသားသားစွန့်ပယ်ပြီး သူ့ထံပြန်လာပါက သခင်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ခွင့်လွှတ်ရန်အစဉ်အမြဲနီးနေကြောင်း သတိရပါ (၂ကော ၇:၁၀)။

13. ကျွန်ုပ်တို့ ဖောက်ပြန်သည့်အခါ၊ ခရစ်တော်အတွက် သက်သေခံရန်၊ ကောင်းချီးပေးခြင်း၊ ပြုစုပျိုးထောင်ခြင်းနှင့် အခြားသူများကို တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ရေး သြဇာနှင့် ထိရောက်မှုတို့ကို ဆုံးရှုံးစေသည်။

14. ကျွန်ုပ်တို့အား ဖောက်ပြန်ခြင်း၏ အပြစ်ကို ဆန့်ကျင်ဘက်သို့ လမ်းညွှန်ပေးသည့်အတိုင်း သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ လှုံ့ဆော်မှုနှင့် ဦးဆောင်မှုကို သတိထားပါ။ အရာရာ၌ နာခံ၍ ပုန်ကန်ခြင်းမပြုကြနှင့်။

15. မိုက်သောသား၏အဖြစ်ကို သတိရပါ။ သူ၏အတိတ်လမ်းကို စွန့်လွှတ်ပြီး သူ့ဖခင်ဆီပြန်လာသောအခါ သူ့ဖခင်က လက်ခံရန်အဆင်သင့်ဖြစ်သည်ကို သတိရပါ။ ဤသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏မေတ္တာရှင် ကောင်းကင်ဘုံ၌ရှိတော်မူသော ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူသည် (လုကာ ၁၅:၁၁-၃၀)။

၁၆။ အပျော်အပါးနှင့် ဒုစရိုက်ကို ပေးသော ရန်သူ၏ လှည့်ဖြားမှုနှင့် ဆွဲဆောင်မှုတို့ကို သတိပြုပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သူ၏ ယုတ်ညံ့သော ကိရိယာများကို မသိနားမလည်ပါ။ ထာဝရဘုရား၏ ချုပ်ဝတ် တန်ဆာ အပြည့်အစုံ ကို ဝတ်ဆောင်လော့ (ဧ၊ ၆:၁၀-၁၈)။

17. နိုးနိုးကြားကြားရှိ၍ အမြဲသတိရှိပါ (၁ပေ ၅:၈)။

၁၈။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖောက်ပြန်ပါက နောင်တရပြီး ဟောရှေ့ ၁၄:၄၊ ၇ တွင် ပါပရောဖက်၏ဆုံးမစကားကို လိုက်နာရန် လိုအပ်သည်။ “ ငါသည် အမျက်ပြေသောကြောင့် သူတို့ဖောက်ပြန်ခြင်းကို ပြုပြင်မည်။ ကိုယ်အလိုအလျောက် စုံမက် မည်။ ”

ကျွန်ုပ်တို့သည် နေ့စဉ်နှင့်အမျှ မကောင်းဆိုးဝါး၏ လှည့်စားမှုကို ခံနိုင်ရည်ရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရားထံတော်မှ လမ်းလွဲသွားခြင်း ရှိ၊ မရှိနှင့် နောင်တရပြီး သခင်ထံတော်သို့ နေ့စဉ်ပြန်လာရန် သတိရှိရှိ အားထုတ်ခြင်းရှိမရှိ စစ်ဆေးရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် မိမိကိုယ်ကို အမြဲဆန်းစစ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်ပြန်ခြင်းကို ငြီးတော်မူ၏။ သူငယ်ချင်း၊ သင့်ရဲ့လိုအပ်ချက်က အရေးကြီးသည်။ အကယ်၍ သင်သည် ဖောက်ပြန်ပါက၊ သင့်အား ချစ်တော်မူသော ကယ်တင်ရှင်ထံ ပြန်လည်ရောက်ရှိပြီး သင့်အပြစ်များကို စွန့်လွှတ်ပါက သူက နှစ်သိမ့်မှုပေးမည်ဖြစ်သည် (သု. ၂၈:၁၄)။ ဟော. ၁၄:၄ တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကယ်တင်ရှင်က ပြောသည်မဟုတ်လော- ‘ငါသည် အဘယ်အရပ်သို့သွားသည်ကို၎င်း၊ လမ်းခရီးကို၎င်း၊ သင်တို့သိကြ၏ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ’

ဗျာဒိတ်ကျမ်း ၂:၅ တွင် ဇဖက်အသင်းတော်၌ ဖောက်ပြန်နေကြသော ခရစ်ယာန်အချို့ကို ဘုရားသခင် မိန့်တော်မူသည်ကား “ထိုကြောင့်၊ သင်သည်မရွေ့လျော့မီ ၊ အရင်နေရာ အရပ်ကို အောက်မေ့လော့ ၊ နောင်တရလော့။ ရှေ့ဦးစွာသော အကျင့်ကို ကျင့်လော့၊ သို့မဟုတ် သင်ရှိရာ သို့ငါသည်အလျင်အမြန်လာမည်။ နောင်တမရလျှင်၊ သင်၏မီးခွက်ကိုနေရာမှရွှေ့မည်။”

ဘုရားကိုယုံကြည်ခြင်း၌ သာ၍သစ္စာရှိနိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးကို ဘုရားသခင် ပြန်လည် အသက်သွင်းပါစေ။ အာမင်။

Rev. Dr Jack Sin
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church
Singapore